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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár x     
Czavalinga Dénes x     

Csala Tas x     

Göllei Máté x     

Gulácsi Balázs x     

Hegyi Bence x     

Heszler András x     

Kántor Tamás x     

Kovalovszki Máté x     

Lajtos Máté    x  
Lukács Bálint x     

Okolicsányi Péter x     

Szili Ákos x     

Tepfenhart Bence x     

Timár-Geng Péter        x     

Tóth Ákos Károly x     

Tóth Amanda x     

Tóth Levente x     

Ureczki Ágnes x     
Varró Gergő x     

Dátum: 2017.11.20. Oldalszám: 5 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Tóth Amanda megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy Lajtos Máté távollétében az 

emlékeztetőt Tóth Ákos vezesse? 

A GHK 14-0-0 arányban támogatta a javaslatot. 

Tóth Amanda elmondta, hogy mivel a kari Jeges Est miatt a mai ülést hétfőn tartjuk, így a 

holnapi Dékáni Tanácsról a jövő héten fog beszámolni. 

EHK beszámoló 

Kovalovszki Máté beszámolt az EHK ülésen elhangzottakról: 

• A Stipendium Hungaricum Programban részt vevő hallgatóknak szánt székesfehérvári 

kollégiumi férőhelyek nem lettek elfoglalva. 

mailto:hk@ktk.bme.hu
http://ghk.ktk.bme.hu/


 
 

2017.11.20. 
emlékeztető 

 
  Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem  Kármán Tódor Kollégium HÖK Tömb 
 Gépészmérnöki Kar  1111 Budapest, Irinyi József u. 1-17.  
 Gépészkari Hallgatói Képviselet  e-mail: hk@ktk.bme.hu ● web: http://ghk.ktk.bme.hu 

 

-2- 

• Krisztián Dávid egyeztetett Dallos Györgyivel az Egyetem PR stratégiájáról. 

• Krisztián Dávid egyeztetett Dévay Katával a sport normatíva felhasználásáról, üzleti 

tervek kidolgozásáról az egyetemi konditermek használata ügyében. 

• Krisztián Dávid egyeztetett Nagy Gáborral az egyetemi levelezőlisták ügyében. 

• Krisztián Dávid egyeztetett Megyeri Erikával és Szabady Szabolccsal hálózati eszköz-

beszerzés ügyéről. 

• Vendég volt Fodor István az Egyetem Konzisztórium elnöke. 

• Lőrincz Lászlót delegálta az EHK az egyetemi eseti Épület-, Köztér és 

Szoborátnevezési Bizottságba. 

• Az OHV kitöltés jutalmául szolgáló kedvezményes tárgyfelvétel még várat magára. 

Heszler András elmondta a következőket: 

• Az eredeti sikertelenségi eljárást övező koncepció szerint az Oktatási dékánhelyettes 

küldi ki a számonkérések adatait a Hallgatói Képviseleteknek. 

Kovalovszki Máté elmondta: 

• Van új szűrés az OHV eredményekről, de még mindig nem hibátlan. 

Tóth Amanda elmondta a következőket: 

• A Közéleti és Gólya közéleti ösztöndíjak kiosztásához szükséges adatok leszűrését még 

nem végezte el a HSZI. 

Kántor Tamás elmondta a következőket: 

• Az EHK univerzális online pályázati feladatot szeretne készíteni, aminek az EHK-n 

belül ő lett a felelőse. A tervek szerint pályázatonként testreszabható lenne a felület és 

a bekért adatok, ezt használhatnák a KHK-k az ösztöndíj pályázataikhoz. 

 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 
Heszler András elmondta a következőket: 

• A héten Tanulmányi és Oktatási Bizottság ülés lesz. 

Kollégiumi Bizottság 
Okolicsányi Péter elmondta a következőket:  

• Göllei Mátét javasolja a Kollégiumi Bizottság vezető helyettesi posztjára.  

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja a javaslatot? 

A GHK 10-3-1 arányban elfogadta a javaslatot. 
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Ösztöndíj Bizottság 

Tóth Levente elmondta a következőket: 

• Ismertette a Kari BME, Szakmai és Sportösztöndíj pályázatok előzetes eredménye ellen 

beérkezett felszólalások elbírálására készített javaslatát. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja a javaslatot? 

A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

• Ismertette a Kari BME, Szakmai és Sportösztöndíj pályázatok végleges eredményeit. 

• Elhangzott, hogy a normatívát teljes mértékben felhasználva 797 forintot érne egy pont 

a Kari BME ösztöndíj esetében. 

Tóth Amanda javaslatára a GHK listás szavazást tartott, hogy hány forintot érjen egy pont a 

Kari BME ösztöndíj esetében. 

795 Ft:  4 szavazat 

797 Ft:  9 szavazat 

Tartózkodás:  1 szavazat 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy a Kari BME ösztöndíj ponthatára 84 

pont legyen? 

A GHK 13-0-1 arányban elfogadta a javaslatot. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy egy pont 640 Forintot érjen és a 

ponthatár 10 pont legyen a Szakmai ösztöndíj esetében? 

A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy egy pont 640 Forintot érjen és a 

ponthatár 50 pont legyen a Sportösztöndíj esetében? 

A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

• A GHK, GHK Közéleti, Közéleti és Gólya közéleti ösztöndíjak még nincsenek készen. 

• Ismertette a Közösségvezetői, Közösségi és Rendezvényszervezői ösztöndíj pályázatok 

végeredményeinek javaslatait. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja a Rendezvényszervezői ösztöndíj végleges 

eredményét a bemutatott javaslat szerint? 

A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 
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Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja a Közösségi ösztöndíj végleges eredményét a 

bemutatott javaslat szerint? 

A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja a Közösségvezetői ösztöndíj végleges 

eredményét a bemutatott javaslat szerint? 

A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Szociális Bizottság 

Bányász Gáspár elmondta a következőket: 

• Az új pontozási rendszer koncepciója készen áll. 

Gazdasági Bizottság 

Szili Ákos elmondta a következőket: 

• Lehetőség nyílt bútorbeszerzésre, javaslatot küld majd a beszerzendő darabokra. 

Rendezvény Bizottság 

Lukács Bálint elmondta a következőket: 

• Beszámolt a Gólyabál lebonyolításáról. 

PR Bizottság 

Ureczki Ágnes elmondta a következőket: 

• Beszámolt a Nyílt Nap szervezésének állásáról. 

 

Sport 

Szili Ákos elmondta: 

• Jól áll a jegyértékesítés a Gépész Jeges Estre. 

 

Egyebek 

• Bányász Gáspár megkérdezte, hogy megvan-e a két személy a pécsi nyílt napra? 
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• Heszler András elmondta, hogy egyedül fog menni. 

• Heszler András megkérdezte, hogy a nyílt napon megjelent nem GHK-s személyek 

kapnak-e ösztöndíjat a nyílt napon nyújtott segítségükért? 

• Ureczki Ágnes elmondta, hogy az eddigiekhez hasonlóan támogatja, hogy a nem GHK-

s személyek, akik segítenek a nyílt napon, ösztöndíjban részesüljenek. 

• Hegyi Bence elmondta, hogy a GHK-s tablóképek fotózása elhúzódik. 

 

 

Ülés vége: 22:30 

Következő ülés várható időpontja: 2017. november 28. (kedd) 

 

 

  ....................................   ....................................  

 Tóth Ákos Tóth Amanda  

 emlékeztető-vezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  
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